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Van: Commissie VWS  

Verzonden: dinsdag 30 juni 2015 12:39 

Aan: GC-Commissie-VWS 

Onderwerp: E-mailprocedure: Verzoek om uitstel AO Indische kwestie d.d. 1 juli 2015 

Urgentie: Hoog 

 

Aan de leden van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 

 

Geachte leden, 

 

Het lid Van Veen verzoekt om uitstel van het algemeen overleg op 1 juli a.s. inzake de 

Indische kwestie. 

 

Ik verzoek u mij uiterlijk vandaag vóór 14.00 uur te laten weten of u met het verzoek 

kunt instemmen (graag een Allen beantwoorden op dit emailbericht). Spoedig daarna 

zal ik u informeren of het voorstel is aangenomen*. 
 

Met vriendelijke groet, 

 

Ton Teunissen 

 

Plaatsvervangend Griffier 

Griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport 

 

 

*Toelichting 

De e-mailprocedure is geregeld in artikel 36, vierde lid, van het Reglement van Orde, 

luidende:  

   4. Indien een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is, kunnen de leden van de 

commissie langs schriftelijke weg over dat voorstel besluiten. De voorzitter van de commissie 

beslist of een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is. Het besluit, bedoeld in de eerste 

volzin, wordt genomen als ware de Kamer in voltallige samenstelling bijeen en zou zij 

stemmen als bedoeld in artikel 69, derde lid. 

 

Dit betekent dat in een e-mailprocedure  een voorstel is aangenomen indien het door een 

absolute Kamermeerderheid wordt gesteund. 

 

 
Van: Veen van M. 

Verzonden: 30-6-2015 10:31 

Aan: Teunissen Ton 

Onderwerp: Verzoek uitstel AO Indische kwestie  

Beste Ton,  

 

Ik stel voor om het AO Indische kwestie uit te stellen. In de brief van de staatssecretaris lees 

ik dat hij in constructief overleg is met het Indisch Platform en dat deze gesprekken nog niet 

zijn afgerond.  
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Ik constateer dat er nog geen resultaten te melden zijn. Daarom stel ik voor om het AO 

Indische kwestie uit te stellen. Zodra de gesprekken iets hebben opgeleverd en een nieuwe 

brief van de staatssecretaris is ontvangen, kunnen we het AO zo spoedig mogelijk inplannen. 

Wil je dit voorstel voorleggen aan de commissie VWS?  

 

Hartelijke groet,  

  

Michiel van Veen 
Lid van de Tweede Kamer der Staten-Generaal  

           

 

VVD-Fractie 

 

 

  

 


